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      Аннотация

    
        
          Целью  исследования  является  разработка  дизайнерской  концепции игрового  персонажа  в  формате  концепт-предложения  и  3D  модели,  а  также создания визуального презентационного материала: видеозаписи. Решаемые в ходе исследования задачи: 1.Проведен  обзор  аналитического  материала  и  аналогов  жанра платформер. 2.Выявлены основных черт. 3.Разработана авторскаяконцепция дизайна персонажа и NPC. 4.Разработаны  элементы  игрового  интерфейса  с  участием разработанных персонажей. В процессе работы были исследованы аналоги выбранного жанра, изучены такие понятия как «платформер», «сплеш-арт/splash-art», «концепт-арт/concept art», рассмотрены способы создания качественного персонажа, реализация идеи не только в 2D формате, но и в трехмерном пространстве, а также, способы анимации проектируемого персонажа. Изучены процессы разработки игрового интерфейса,создания художественного образа для компьютерных игр, поиск стилевого  решения. Разработан  фирменный  знак,  подходящий  к  заданной стилистике. Созданы графическая  концепция  персонажа,  диалоговые  окна персонажей,  сплеш-арты.  Как  результат,  разработанный  материал  может применяться в качестве части других игровых проектов.
        

        
          The aim of the research is to develop a design concept of a game character in the format of a concept proposal and a 3D model, as well as to create a visual presentation material: video recordings. Tasks solved in the courseof the study: 1.  The  review  of  analytical  material  and  analogs  of  the  platformer  genre  was carried out. 2. Identified the main features. 3. The author's concept of character and NPC design has been developed. 4.  Developed  elements  of  the  game  interface  with  the  participation  of  the developed characters.In the process of work, analogs of the selected genre were studied, concepts such as "platformer", "splash-art ", "concept art " were studied, methods of creating a high-quality character were considered, the implementation of an idea not only in 2D format, but  also  in  three-dimensional  space,  as  well  as  ways  of  animating  the  projected character. The processes of developing a game interface, creating an artistic image for computer games, searching for a style solution have been studied. A brand name has been developed that matches the given style. Created a graphic concept of the character, dialog boxes of characters, splash art. As a result, the developed material can be usedas part of other game projects.
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